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ACTA REUNIÓ ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA CURS 2021/22 
  
Identificació de la sessió  

  
Núm.: Assemblea General extraordinària 21/22 
Data: 17 de juny de 2022 
Horari: 20:30 h.  
Lloc:  Sala d’Actes del Casal d’Alpicat 
 
Assistència  
    
Míriam Campos, Presidenta.  
Carles Zaragoza, Vicepresident. 
Esteve Torres, Tresorer. 
Núria Escuer, Secretària. 
 
Vocals: Marta Pifarré, Maria José Banyeres, Mónica Melian, Melani Rincón i Jordi Nolla, 
Ariadna Bardina 
 
Excusa la seva assistència: Natàlia Morales  
 
Col·laborador de l’AMPA: Jaume Viles.  
 
i 19 socis de l’AMPA.   
    
Ordre del dia  
 
1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de l’assemblea anterior. 
2.- Resum de les activitats extraescolars del curs 2021-2022. 
3.- Presentació de les activitats extraescolars del curs 2022-2023. 
4.- Socialització dels llibres i material escolar del curs 2021-2022. 
5.- Proposta de canvi de nom de l’associació, de AMPA a AFA, Associació de Famílies 
d’Alumnes. 
6.- Elecció dels nous membres de la junta pel curs 2022-2023. 
7.- Precs i preguntes.  
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Desenvolupament de la sessió  
 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de l’assemblea anterior. 
 
      Es llegeix l’acta de l’assemblea  anterior. L’acta s’aprova. 
 
2.- Resum de les activitats extraescolars del curs 2021-2022. 
 
La presidenta explica les activitats extraescolars que es van fer al curs 2021-22: ball esportiu, 
anglès, ioga nens i adults, zumba i cross training. Explica que al principi del curs va ser 
complicat engegar-les perquè els protocols covid canviaven constantment, però en el 
desenvolupament del curs han sortit bé sense incidències destacades. 
 
3.- Presentació de les activitats extraescolars del curs 2022-2023. 
 
La presidenta explica que les extraescolars del curs 2022-23 seran les mateixes que l’any 
anterior més karate, robòtica stream i Dance Scape. Explica que la idea es renovar activitats 
i incorporar extraescolars més novedoses com master chef, dibuix manga, patinatge. S’està 
treballant amb moltes opcions i intentant trobar espais per fer-les. Sobretot s’intentarà oferir 
més extraescolars al migdia. 
 
4.- Socialització dels llibres i material escolar del curs 2021-2022. 
 
La presidenta explica que s’ha fet un ús responsable del material escolar per part dels 
professors i des de l’Ampa estem molts content de la confiança dipositada amb l’escola.  
 
Sobre les excursions explica que s’han pogut realitzar totes.  Als nens que no han pogut 
assistir a les excursions se’ls hi tornaran el diners. En Jaume Viles comenta que es retornaran 
quan des de l’escola li passin els llistat d’assistència dels d’alumnes. 
 
La presidenta explica la despesa en fotocòpies de l’escola aquest curs: 300 fotocòpies a 
infantil i 430 a primària. 
 
La presidenta dona la paraula a en Jaume Viles per fer l’explicació de les factures.  
En Jaume remarca que és molt important que tinguem la previsió del material escolar al juny 
per poder comprar-ho tot a la vegada i estalviar-nos molt diners. Aquest any el curs més 
afectat per la pujada de preu serà quart, passaran de pagar 13 € amb llibres socialitzats a 52 
€ amb innovamat.  Explica que amb innovamat cada any canvien els formats i no es poden 
aprofitar de un curs a l’altre. A sisè sortirà la quota una mica més econòmica per que s’han 
adonat que les fitxes de castellà no s’han utilitzat i no les renovaran pel curs següent. 
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La Patricia Llorente pregunta si s’ha controlat que les fotocòpies s’hagin reduït pel fet 
d’utilitzar més material fungible a primària. Se li explica que no s’han pogut treure les 
fotocòpies per cicle ja que hi ha hagut molta rotació de professors. 
 
La Patrica Llorente demana que es parli amb l’equip directiu per que manifesta que 
l’innovamat a 1A no ha funcionat res bé ja que el professor no sabia explicar el mètode nou. 
Manifesta que com ha mare està descontenta amb el canvi a Innovamat, que no ha notat 
canvi amb l’ensenyament i ha pagat més diners. En Jordi Lladó manifesta que el professor era 
nou i no estava format.  La presidenta es compromet taslladar les queixes a l’equip directiu.  
 
En Jaume Viles diu que les llicències dels professors no s’han fet anar. En Jordi Lladó manifesta 
que el que s’hauria de fer es tornar els diners del les llicències que no s’han fet anar. 
 
La presidenta explica que aquest curs els alumnes només utilitzaran  una llibreta per totes les 
assignatures. 
 
5.- Proposta de canvi de nom de l’associació, de AMPA a AFA, Associació de Famílies 
d’Alumnes. 
 
La presidenta proposa fer el canvi de nom de l’AMPA a AFA, associació de famílies d’alumnes. 
Explica que l’AFA és un nom més inclusiu. Només seria el nom sense canviar el NIF.  
 
En Pere Rossell manifesta que la corrent que ara es porta en altres escoles es AFI (Associació 
de famílies d’infants) 
 
Es sotmès a votacions i s’aprova. 
 
Vots a favor: 15 vots favor 
Vots en contra: 8 vots en contra. 
3 abstencions. 
 
6.- Elecció dels nous membres de la junta pel curs 2022-2023. 
 
La presidenta explica que els membres que marxen aquest curs de l’AMPA son la Míriam 
Campos, Esteve Torres, l’Ariadna Bardina i la Núria Escuer.  
Proposa el torn per incorporar-ne quatre de nous. Aixeca la ma en Lluís Santmartí amb DNI 
43.749.604-Q, la Cèlia Sanchez amb DNI 47.695.135-N, la Silvia Ibars amb DNI 78.087.276-E i 
la Eliana Galvano amb DNI 47.836.318W. 
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7.- Precs i preguntes. 
 
S’obra el  torn de precs i preguntes. 
 
L’Assumpta Mor pregunta quina previsió de quotes a pagar per cada curs hi haurà pel pròxim 
curs. En Jaume Viles explica que les editorial encara no saben preus, creu que fins al 15 de 
Juliol no es podrà calcular quotes i, que s’informarà als pares durant l’estiu.  
 
L’assumpta Mor pregunta si es volen carregar la socialització, en Jaume Viles diu que creu 
que sí. En Jordi Lladó comenta que llavors l’escola publica  serà menys accessible per a tots 
els nens. L’Assumpta Mor manifesta que amb aquest canvi de tendència hi haurà famílies que 
no ho podran assumir, ella que té tres nens, l’any passat amb el canvi de tendència tenia dos 
nens a l’escola i va pagar el mateix que quan en tenia tres.  
 
La Cristina Gilart pregunta si l’AMPA seguirà assumint el cost de les caixes d’innovamat. Se li 
explica que es reutilitzaran les d’aquest curs ja que estan en bon estat. 
 
La Patricia Llorente pregunta si aquest any s’ha fet alguna inversió a l’escola, l’Esteve Torres 
respon que sí, que s’ha comprat 36 ordinadors i 11 tabletes. 
 
La Patricia Llorente pregunta que si s’ha fet la comissió de menjador, la presidenta explica 
que sí, que es va reunir ella amb regidora i les responsables del menjador,  que va anar tot 
bé, els hi vam manifestar els diferents imputs que vam rebre dels pares. 
 
La presidenta explica que la petició que es va fer a l’assemblea anterior en invertir en 
psicopedagogs s’ha treballat amb l’equip directiu, però que quan es va preguntar a 
l’inspector de l’escola es va negar rotundament. Des de l’AMPA estem estudiant per 
incorporar com a extraescolar un psicopedagog. L’Elisa Lopez manifesta que no ens ho 
deixaran fer per que faríem competència a ensenyament. L’Assumpta Mor i Elisa Lopez 
manifesten que pot haver discriminació o perill que senyalin al nen. L’Estel Gatell proposa 
d’enfocar-ho com a reeducació pedagògica. La Marta Pifarré manifesta que primer a d’estar 
al nen diagnosticat pels professionals d’ensenyament. En Pere pregunta quin tan per cent de 
nens i nenes estan pendent de diagnosticar. Se li respon que per la llei de protecció de dades 
l’escola no les facilita.  

 
En Jordi Lladó proposa incorporar-nos a una associació d’associacions d’AMPES per poder 
tenir més força i fer més pressió. 

 
La presidenta explica que l’AMPA ha signat un conveni amb una advocada especialista en  
LOPD per la llei de protecció de dades, informa que l’AMPA no treballa amb dades sensibles 
però que és millor està coberts.   
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La Montse Atienza es queixa a l’AMPA de com va gestionar el conflicte que hi va haver a 
primer durant el curs i acusa a l’AMPA de saltar-se els protocols explicant la situació a  
direcció. La presidenta li respon que l’assemblea no és el moment de parlar de conflictes. La 
Montse Atienza insisteix, llavors la presidenta li explica que des de l’AMPA no es va fer cap 
gestió del conflicte i que amb un reunió periòdica amb direcció va sortir el tema, i que direcció 
ja estava al corrent de la situació. La presidenta explica que va traslladar el conflicte a la 
comissió de convivència de l’escola amb la voluntat de ajudar i sense mala fe.  

 
La reunió finalitza a les 22:20 hores. 
 
 
 
 
 

 Vist i plau 
La Secretària  La Presidenta  

 
 


